
Protokoll ViS styrelsemöte 240930 – 241001

Tid för styrelsen Datum: 2024-09-30 -2024-10-01, kl. 12:00-12:00
Mötestider: Lunch-lunch möte

Plats Fysiskt styrelsemöte. Adress: Rosenlundsgatan 52, plan 4 (Stockholm).

Kallade Marie Egerstad (Ordförande)
Claudiu Deak (Vice ordförande)
Christian Thomsen (Kassör)
Veronica Vasic (Mötessekreterare)
Jennie Sjögren (Vice sekreterare)
Simon Dahlgren
Jussi Koreila
Michaela Zankl
Anna Falkström Olsson, frånvarande
Claus Forum, frånvarande
Mari Aaman

Inbjudna Inbjudna gäster:
En representant från respektive av nätverkens arbetsgrupper inbjuds att delta digitalt,

Tid: 1/10 kl. 09.00-10:00.

1.Mötets öppnande 1.1 Ordförande öppnar mötet

1.2 Mötet fastställer dagordningen

2. Föregående protokoll 2.1 Besultsuppföljning föregående protokoll

2.1.Beslut: Konsultavtalen gällande ViS mötesforum behöver förnyas. Styrelsen beslutar att
separata avtal upprättas för respektive mötesforum. Konsulterna används för att bjuda in till
våra olika mötesforum, men AU ska också kunna ta beslut om att vissa kontakter tas av
styrelsen.

2.2 Beslut: Styrelsen utser Christian Thomsen till Almedalsgeneral.
Beslut om ViS representation i Almedalen tas på nästa styrelsemöte.

2.3 Beslut. Styrelsen utser Marie E och Anna som representanter för Skolledarforum.

2.4 Beslut: Styrelsen tar beslut att Michaela Zankl till ViSgeneral för 2025

2.5 Beslut: Styrelsen beslutar att Jussi, Mari A, Jennie och Veronica ingår i arbetsgruppen
gentemot utredningen om förbättrad Samhällsorientering (dir 2023: 169).

2.6 Beslut: Styrelsen ställer sig bakom att Marie E och Christian tackar ja till inbjudan och
deltagande under Society Summit i Skellefteå, 20-21 november. Intresse för ytterligare
deltagande anmäls denna vecka till ViS ordförande, Marie E.

2.7 Beslut: Fortsatt dialog kring riksdagsseminarier på nästa möte

2.8 Beslut: Styrelsen beslutar att svara på remissen av Statens skolverks redovisning av
uppdrag om ett nationellt professionsprogram. Styrelsen beslutar att Jussi, Michaela, Anna
och Christian utgör arbetsgruppen. Jussi är sammankallande.

2.9 Beslut: Styrelsen beslutar att inte svara på remissen -Remiss av SOU 2024:28
Offentlighetsprincipen eller insynslag och den kompletterande promemorian
Offentlighetsprincipen med lättnadsregler för mindre enskilda huvudmän i skolväsendet. Svar
senast 21/11 2024
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2.10 Beslut: Styrelsen beslutar att nästa nyhetsbrev publiceras vecka 38.

2.11 Beslut: Styrelsen beslutar att se över budskap/plattform.
Styrelsen beslutar att Christian, Claus, Caroline och Claudiu utgör arbetsgrupp.Claudiu är
sammankallande.

3. Beslut/Information från
AU

3.1 Punkter för beslut och information i styrelsen

3.1.1 Remissförfrågan gällande att NDQ introducerar nya kompetenssäkringsgrader –
”Kvalitetssäkrad kompetens”, för att förbättra och standardisera hanteringen av
kompetensfrågor som kompetensutveckling (kurser) och kompetensprövningar
(certifieringar).
Beslut: AU beslutar att ViS inte ska besvara remissen.

3.1.2 Remiss av Statens Skolverks redovisning av uppdrag om ett
nationellt professionsprogram.
Beslut: AU beslutar att ställa sig bakom arbetsgruppens utkast till remissvar.

3.1.3 September månads nyhetsbrev.
Beslut: AU beslutar att godkänna september månads nyhetsbrev, inkl. kommentarer till
regeringens budgetproposition för 2025.

4. Ekonomi 4.1 Ekonomi

4.1.1 Kassören informerar om det ekonomiska läget.

5. Styrelsens arbete 2024 5.1 Styrelsens arbete

5.1.1 Uppföljning styrelsens arbete och konsultstöd.
Information kring arbetet med att teckna nya konsultavtal

5.1.2 Styrelsens närvaro på Linkedin och andra sociala kanaler.
Dialog kring styrelsens arbete i sociala medier och arbetet framåt.

6.1 Rapport från arbetsgrupper

6.1.1 Arbetsgrupp Mötesplatser
Deltagare i arbetsgrupp: Kassör, ordförande, ansvarig eventgeneral (sammankallande) samt
representation efter deltagande på kommande event.

Information från arbetsgruppens arbete:

● Skolledarforum 2024 (25-26/11)
Plats: Långholmen, Stockholm. Klara för medverkan är bl.a. Statssekreterare Erik Scheller,
regeringens särskilde utredare Roger Haddad, samt representanter för Riksdagens
utbildningsutskott, Skolverket, Sveriges Kommuner och Regioner samt Svenskt Näringsliv.

● Almedalsveckan 2025 (24-27/6) - beslut medverkan och representation.
Beslut: Representation från Vis styrelse: Ordförande Marie E, Almedalsgeneral Christian,
Jennie, Jussi K och Mari A Dessa bildar arbetsgrupp inför fortsatt planering.

● ViS konferens 2025 (19-20/5), Clarion Sign, Stockholm.
Detaljplanering kring ViS-konferensen i maj påbörjas under oktober/november.
Beslut: Mari A, Veronica, Christian, Michaela och Jussi utgör arbetsgrupp
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6.1.2 Arbetsgrupp styrelsens budskap/plattform
Deltagare i arbetsgrupp: Christian, Claus, Caroline och Claudiu (sammankallande).
Information från arbetsgruppens arbete. Möte med Berghs kring budskap/plattform samt
varumärke.
Beslut: Träffa Bergs för förarbete kring ett case så styrelsen kan ta ställning.

7. Påverkansarbete 7.1 Påverkansarbete

7.1.1 Dialog kring budgetpropositionen 2025
ViS har kommenterat budgetpropositionen på sociala medier. Styrelsen samtalar kring vad vi
vill och ska påverka framgent.

7.1.2 Dialog kring utredningen om förbättrad Samhällsorientering (dir 2023: 169)
Kommittédirektiv En ny Sverigekurs för nyanlända - Regeringen.se
Samtal och diskussion kring expertgruppens förslag kring var samhällsorienteringen ska ligga
inom komvux. Jussi deltar i expertgruppen.

7.1.3 Society Summit- Skellefteå, 20-21/11
Nytt beslut: Marie E, Christian och Michaela Z deltar. Jenny avstår.
Samtal kring konferensens innehåll - Framtidens skola 2040.

7.1.4 Former för påverkansarbete - Riksdagsseminarier
Samtal kring vilka frågor ViS vill och kan driva samt forum för påverkansarbete.
Beslut: Att avvakta initiativ till riksdagsseminarium just nu.

8. Nätverk 8.1 Nätverken

8.1.1 Nätverksrepresentanter deltar på detta möte. Tid: Tisdag 1/10 kl. 9:00-10.00.
Nätverks representanterna sammanfattar sitt arbete för hösten. Dialog inför arbetet med
verksamhetsplan 2025.

Presentationer
SiV - Studie och yrkesvägledare inom vuxenutbildningen
Eva presenterar att arbetsgruppen har haft ett fysiskt möte.
På gång:

● 22/10 webbinarie Vuxenutbildning inom Kriminalvården.
● 10/12 webbinarie med Etiska rådet.
● 12/11 webbinarie där styrelsen är inbjuden.

Beslut: Veronica, Christian och Jussi deltar från styrelsen.
● Inför 2025 introduceras “Vux på kartan” i syfte att lyfta fram nya ideér och tankar.
● Nätverket tittar närmare på nischade YH-utbildningar, nya YH utbildningar samt

utbildningar inom NY (Nationell Yrkesutbildning)
● Nätverket vill bjuda in övriga nätverk inom ViS för att diskutera gemensamma

aktiviteter.
Beslut: SiV bjuder in ViS övriga nätverk för diskussion om gemensamma
aktiviteter

LiV – Lärande i vuxenutbildningen
Frida presenterar arbetsgruppens arbete, där fokus ligger på att komma igång i arbetsgruppen
samt rekrytera nya medlemmar. Viktigt med geografisk spridning. Nya rekryteringar på väg in
från Vuxenutbildning inom kriminalvården, Säffle samt Stockholm.

ViS nätverk för vuxnas matematiklärande
Hans presenterar nätverkets Nordiska konferens om Vuxnas Matematikutbildning den 21-22
november i Göteborg.Teman för parallellseminarier och workshops:

● Matematikdidaktik för vuxna
● Matematiksvårigheter i undervisning och yrkesliv
● Bedömning och validering

https://www.regeringen.se/contentassets/22449834304d44b1a3588e00b29f4bce/a2023-01692-bilaga-kommittedirektiv-en-forbattrad-samhallsorientering-for-nyanlanda---webb.pdf
https://www.regeringen.se/pressmeddelanden/2023/12/en-ny-sverigekurs-for-nyanlanda/
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Styrelsen uppmanas att sprida information om konferensen.
Nätverket kommer också att erbjuda flertalet mindre webbkonferenser under hösten.

ViSk – Kuratorer inom vuxenutbildningen
Rebecka presenterar att arbetsgruppen haft sin första träff under september. Gruppen arbetar
på olika sätt för att nå ut till skolkuratorer.

● Ca 15 deltog på första digitala nätverksträffen.
● Två digitala träffar planeras per termin med inbjuden gäst med fokus på hur nya

socialtjänstlagen påverkar Komvux. Länk kommer på hemsidan!
● Nätverket har önskemål att kuratornätverket lyfts på kommande ViS konferens.
● Nätverket har skapat teman inför varje träff

ViSa - Nätverk för administratörer inom vuxenutbildning
Pernilla presenterar att över 300 personer deltog på den senaste ViSa-konferensen den 20/9.
Utvärderingen visar att deltagarna var mycket nöjda med konferensen (90% av deltagarna
kom från kommunala anordnare).

● Nätverket planerar ett nytt webbinarium under våren.
● Sammanhållen yrkesutbildning vs yrkespaket är ett problem för ADMIN och

innebär mycket manuellt arbete.
● Arbetsgruppen önskar bättre framförhållning från styrelsen gällande kommande

nyhetsbrev.
● Ny redovisningsmodell av statsbidrag inför 2025 är problematiskt för ADMIN.
● Arbetsgruppen träffas i Malmö 27-29/11. Fokus Verksamhetsplan 2025.

Övrigt
● Ordförande informerar om att varje nätverk behöver ta fram en verksamhetsplan för

2025. Mall finns. Denna ska vara klar 31/1 2025.
● Ordförande informerar om nätverkens budget för 2025. Budgetutrymmet som

kommer att föreslås till årsmötet för varje nätverk ligger på 70 tkr/år.
● Nya nätverksloggor är beställda.
● Eva informerar om valberedningens arbete samt framtaget årshjul.

8.1.2 Nordisk Konferens om Vuxnas Matematikutbildning i Göteborg
Datum: 21-22 november 2024. Konferensen kommer belysa följande områden:

● Vuxenutbildningen i Norden
● Matematikkunskaper: Vilka behövs ur olika perspektiv: yrkesutbildningar och

arbetsliv
● AI och matematik
● Validering, bedömning och kartläggning

9.
Remisser och
inbjudningar

9.1 Nya remisser/förfrågningar att fördela

9.2 Förfrågningar om deltagande och ta ställning till på styrelsemötet

9.2.1 Skrivelse från DalaVux
Beslut: Styrelsen beslutar att inte ställa sig bakom inskickad skrivelse.

9.2.2 Remiss av SOU 2024:42 Bildning, utbildning och delaktighet.
Svar senast: senast 9 december 2024.
Beslut: Styrelsen beslutar att inte besvara remissen.

9.2.3 Utredningen om registerkontroll inom skolväsendet och högre utbildning (U 2024:B)
Utredningen önskar inhämta inspel från styrelsen
Beslut: Styrelsen beslutar att inte svara på utredningens förfrågan.

9.2.4 Remiss av promemorian En modern krisreglering för verksamheter på skolområdet.
Svar senast: 13/1 2025.
Beslut: Styrelsen beslutar att besvara remissen.
Styrelsen utser Jussi, Jennie, Claudiu och Simon till arbetsgrupp.
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9.3 Pågående remisser och samråd - uppföljning

9.3.1 Inga pågående remisser.

10. Information 10.1 Information och kommunikation
● Hemsida: se punkt 6.1.2
● Beslut: Nästa nyhetsbrev i december.

11. Övriga frågor 11.1 Övriga frågor

11.1 Omvärldsbevakning
● Claudiu presenterar megatrender och omvärldstrender.
● Data -arbetet sjunker som meningsskapare. Studie med 7000 svenskar
● Stort automariseringsskifte bland högutbildade

11.2 Skolverkets arbete gällande framtagande av stöd för bedömning av förutsättningar
att tillgodogöra sig utbildningen

● Jennie presenterar Skolverkets utredning kring “elevens förutsättningar att
tillgodogöra sig utbildningen”

● Ny KAA rapport finns tillgänglig
● Nästa träff i december
● 2/6 2025 ska uppdraget slutredovisas

12. Tagna beslut 12.1 Tagna beslut

12.1 Almedalsveckan 2025 (24-27/6)
Beslut: Representation från Vis styrelse: Ordförande Marie E, Almedalsgeneral Christian,
Jennie, Jussi K och Mari A. Dessa utgör arbetsgrupp

12.2 ViS konferens 2025 (19-20/5)
Beslut: Marie A, Veronica, Christian, Michaela och Jussi utgör arbetsgrupp

12.3 ViS plattform
Information från arbetsgruppens arbete. Möte med Berghs kring budskap/plattform samt
varumärke.
Beslut: Träffa Bergs för förarbete kring ett case så styrelsen kan ta ställning.

12.4 Society Summit- Skellefteå, 20-21/11
Nytt beslut: Marie E, Christian och Michaela Z deltar. Jenny avstår.

12.5 Riksdagsseminarier
Beslut: Att inte driva frågan i dagsläget

12.6. SiV har 12/11 ett webbinarium där styrelsen är inbjuden.
Beslut: Veronica, Christian och Jussi deltar

12.7 Beslut: SiV bjuder in ViS övriga nätverk för diskussion om gemensamma aktiviteter

12.8 Skrivelse från DalaVux
Beslut: Styrelsen beslutar att inte ställa sig bakom skrivelsen.

12.9 Remiss av SOU 2024:42 Bildning, utbildning och delaktighet
Beslut: Styrelsen beslutar att inte besvara remissen

12.10 Utredningen om registerkontroll inom skolväsendet och högre utbildning (U 2024:B)
Utredningen önskar inhämta inspel från styrelsen
Beslut: Styrelsen beslutar att inte svara på utredningens förfrågan.
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12.11 Remiss av promemorian En modern krisreglering för verksamheter på skolområdet.
Beslut: Styrelsen beslutar att svara på remissen. Styrelsen utser Jussi, Jennie, Claudiu och
Simon till arbetsgrupp.

12.12 Beslut: Nästa nyhetsbrev i december

13. Mötet avslutas 13.1 Ordförande avslutar mötet

Sekreterare Veronica Vasic

Justerare Marie Egerstad


